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dnia 3.7.2025r. 

Rada Miasta Włocławek 

Komisja Rewitalizacji 

Protokół 4/2025 
4 Komisja Rewitalizacji w dniu 2025-06-11 

Miejsce posiedzenia: Urząd Miasta Włocławek ul. Zielony Rynek 11/13, sala nr 5. 

Obrady rozpoczęto 2025-06-11 o godzinie 13:00, i zakończyły się tym samym dniu. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

Obecni: 

1. Jakub Girczyc 

2. Andrzej Gołębieski 

3. Joanna Hofman-Kupisz 

4. Szymon Szewczyk 

5. Daniel Tobjasz 

 

1. Sprawy organizacyjne. 

Przewodniczący Komisji Rewitalizacji otworzył czwarte posiedzenie komisji 

Rady Miasta Włocławek witając członków komisji oraz zaproszonych gości i pracownikó

w Urzędu Miasta. Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczący komisji Radny 

Andrzej Gołębieski stwierdził quorum, na stan 5 radnych na Sali zgodnie z listą 

obecności jest 5 radnych, a zatem obrady komisji w dniu 11 czerwca 

br. są prawomocne. 

Lista obecności radnych podczas obrad stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Komisji zakomunikował, że wraz z zawiadomieniem o dzisiejszych 

obradach Komisji, Radni otrzymali projekt porządku obrad. W związku z powyższym 

Przewodniczący zwrócił się do radnych  

z zapytaniem czy zgłaszają zmiany do porządku obrad. Nie zgłoszono zmian do 

porządku obrad. 
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2. Wypracowanie opinii w sprawie dotacji udzielanych z budżetu miasta na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 

znajdującym się w gminnej ewidencji zbytków. 

Wprowadzenia do powyższego zagadnienia dokonała Pani Jolanta Stańczak-Bromirska 

Dyrektor Wydziału Urbanistyki i Architektury informując członków komisji, że dwa 

podmioty tj. Klasztor p.w. Wszystkich Świętych przy Pl. Wolności 6 i Cerkiew 

Prawosławna przy Al. Chopina 3/5 złożyły wniosek o zmniejszenie wysokości przyznanej 

dotacji uchwalą Nr XVII/42/2025 Rady Miasta Włocławek z dnia 29 kwietnia 2025r. ze 

względu na zmniejszenie zakresu prac. W związku z powyższym wyrażenie zgody na 

zmianę wysokości przyznanej dotacji przez radę w/w uchwale może nastąpić w drodze 

uchwały zmieniającej przygotowanej na podstawie wypracowanej opinii do złożonych 

wniosków przez strony wnioskujące.  

Otwarcie dyskusji: 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący komisji przeszedł do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

pkt.1 Pl. Wolności 6 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Jakub Girczyc, Andrzej Gołębieski, Joanna Hofman-Kupisz, Szymon Szewczyk, Daniel 

Tobjasz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie: 

pkt. 2 Al. Chopina 3/5 

Wyniki głosowania 
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ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Jakub Girczyc, Andrzej Gołębieski, Joanna Hofman-Kupisz, Szymon Szewczyk, Daniel 

Tobjasz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

3. Wolne wnioski i zapytania. 

Nie zgłoszono wniosków ani zapytań. 

4. Zakończenie obrad Komisji.  

Wobec zrealizowanego porządku obrad Przewodniczący Komisji Rewitalizacji Pan 

Andrzej Gołębieski zakończył obrady w dniu 11 czerwca br.  

 Obradom Przewodniczył Andrzej Gołębieski  

Przewodniczący Komisji Rewitalizacji Rady Miasta Włocławek 

Przygotowała: Joanna Bednarska 

Starszy inspektor Biura Rady Miasta 


